
 

 
 

MASTER COSMETOLOGIST LICENCE 
 APPLICATION 

By-law 1.1 t) "MASTER COSMETOLOGIST" - A cosmetologist must have three (3) years of consecutive working experience in a 
registered cosmetology establishment, upgrading training of 20 hours per year in order to apply and maintain a master 
cosmetologist license annually. 

This application must be completed, with supporting documents and returned to the CANB by mail, email or in person.  
The revision process could take up to 30 days; however, submitting an incomplete application could result in additional 
delays. 

For better service, an appointment is required to meet with a CANB staff. 

Send to: 
Cosmetology Association of NB 
220 Whiting Road  
Fredericton, NB     E3B 5V5 

 
or 

e-mail: 
certification@canb.ca 
fax:  
1(506) 458-1354 

Information: 
Toll free: 1 (800) 561-8087 ext. 3 
or 
1 (506) 458-8087 ext. 3 

 

Applicant’s information 
First name:  Last name:  

Email:  Licence #:  

: ( # # # )  # # # - # # # #  : ( # # # )  # # # - # # # # 

Mailing address:   

City:  Province:  Postal code:  

Please indicate the license category you are applying for: 
If you are applying for more than one, please fill out a separate application. 

⃞ Makeup Artist ⃞ Lash & Brow Technician ⃞ Technical Cutting Stylist ⃞ Depilatory Technician 

⃞ Nail Technician ⃞ Hairstyling ⃞ Aesthetic ⃞ Specific License 

⃞ Eyelash Technician 

 

If you have selected a Specific License, please specify: 
 

 

Fee  Documentations required 
 License fee  $20.00 

  ⃞ Upgrading certificates of 20 hours. 

   

 
I, certify that the information contained herein is true, correct and complete with supporting documents attached. I understand that I 
cannot offer any cosmetology services for fee, gain or expectation of  reward, or remuneration without the required license. I 
understand that if the required documentation is not submitted with the application, I will not be eligible to receive a master 
cosmetologist license. 
 

  
 

(MM) / (DD) / (YYYY) 
Signature of applicant date 

 
OFFICE USE ONLY 
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PERMIS DE MAÎTRE COSMÉTOLOGUE 
   APPLICATION 

Reglement 1.1 « MAÎTRE COSMÉTOLOGUE » - Un cosmétologue doit avoir trois (3) années consécutives d'expérience de travail dans un 
établissement de cosmétologie enregistré, une formation de perfectionnement de 20 heures par année afin de demander et de maintenir un permis 
de maître cosmétologue annuellement. 

 

Cette demande doit être remplie, accompagnée des pièces justificatives et renvoyée a l’ACNB par la poste, par courriel ou 
en personne. Le processus de révision pourrait prendre jusqu'à 30 jours; cependant, la soumission d'une demande 
incomplète pourrait entraîner des retards supplémentaires. 

Pour un meilleur service, un rendez-vous est nécessaire pour rencontrer un membre du personnel de CANB. 
Envoyée a: 
Association de Cosmétologie du NB 
220 Rue Whiting  
Fredericton, NB     E3B 5V5 

 
or 

Courriel: 
certification@canb.ca 
fax:  
1(506) 458-1354 

Information: 
# sans frais: 1 (800) 561-8087 ext. 
3 
Ou 1 (506) 458-8087 ext. 3 

 

Informations sur le candidat 
Prénom:  Nom de Famille:  

Courriel:  Permis #:  

: ( # # # )  # # # - # # # #  : ( # # # )  # # # - # # # # 

Adresse postale:   

Ville:  Province:  Code postal:  

Veuillez indiquer la catégorie de permis pour laquelle vous postulez: 
Si vous postulez pour plus d'un, veuillez remplir une demande distincte. 

⃞ Maquilleur ⃞ Technicien cils et sourcils ⃞ Styliste technique de coupe ⃞ Technicien dépilatoire 

⃞ Technicien de l'ongle ⃞ Coiffure ⃞ Esthétique ⃞ Licence spécifique 

⃞ Technicien en cils 

Si vous avez sélectionné un permis spécifique, veuillez préciser: 
 

 

Frais  Documentations requises: 
 Frais pour le permis  $20.00  

  ⃞ Certificats de mise à niveau de 20 heures. 

   

 
Je certifie que les informations contenues dans ce document sont véridiques, correctes et complètes avec les pièces justificatives 
jointes. Je comprends que je ne peux offrir aucun service de cosmétologie moyennant des frais, un gain ou une attente de récompense 
ou de rémunération sans le permis requise. Je comprends que si la documentation requise n'est pas soumise avec la demande, je ne 
serai pas éligible pour recevoir un permis de maître cosmétologue. 

  
 

(MM) / (DD) / (YYYY) 
Signature du demandeur date 
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